
SAKSNUMMER SAK KOMMENTARER FØLG OPP 

SAK 09/23 – 24 Godkjenning av innkalling og 

registrering 

• OK, intet å anmerke 
 

SAK 10/23 – 24 Info fra elevrådet • Elevrådsrepresentanter dukket ikke opp   

SAK 11/23 – 24 Tilbakemelding på forrige FAU 

saker 

• Dusjer i garderobe gym. Usikkerhet rundt om det er utbedret. Elevrådet 

jobber med det. Se SAK 11/23 – 24 (saker fra SU) 

 

SAK 12/23 – 24 Gjennomgang av saker fra SU 

møtet, ved Ingvild 

• Elevrådet hadde deltatt på SU 

Jobber med å få utbedret dusjer gymgarderober 

• Jobber for å få flere basketkurver 

• Skolen jobber med å kurse ansatte i «Mini-risk» for å opplæring i psykisk 

helse. Tilbudet retter seg primært mot 6.trinn. 

• Skolens økonomi i bedring 

• Fortsetter med tema på tvers av trinn. Elever blandes på tvers av 

bekjentskaper og klasser 

• Administrasjonen ved skolen rapporterer om rolige forhold ved skolen 

• Ansatte får opplæring om hvordan bruke iPad i opplæringsøyemed. 

Samarbeid med UIA 

• Klassetrivselsundersøkelse kommer i gang igjen, etter at den har vært 

«sperret» pga. GDPR 

• Hva skal skje med brakkeskolen? Andre skoler bygges opp og ut. Hva 

skjer med Voiebyen? 

• Voiebyen oppleves som rolig. Rolig tilstander, men miljøet rundt Møvig 

ungdomsskole er litt mer utfordrende 

• Trygghetsvakter er viktig – må fortsette å forsterke hvorfor dette er 

viktig 

• Resultatet fra nasjonale prøver offentliggjøres snart 

• Voiebyen skole skal bli miljøfyrtårn og skal opprette miljøråd 

 



• Skolen i Kristiansand skal være mobilfri fra 1.januar 2024 / noe uklarhet 

om hvordan implementere og gjennomføre 

• Resultat av elevundersøkelse – viser høyt mobbetall, men elever sier at 

det oppleves som trygt, undersøkelse sendt ut på nytt. 

SAK 13/23 – 24 Kontroll av barns pc/ipad på skolen • Skal/må iPad være med hjem? Forskjellig praksis mellom trinn? 

1.trinn har ikke iPad med seg hjem 

 

Sjekk hvordan det oppbevares på 1.trinn. 

SAK 14/23 – 24 Parkering i skolegård/trafikk 

generelt/skolebussen 

• Fått opp forbudsskilt mot innkjøring og parkering i skolegård. 

• Har blitt bedre 

• Fortsatt noen biler der innimellom 

• Oppfordres til å gå inn på respektive klassesider på 

Spond/Facebooksider med påminnelse om at parkering er forbudt nede 

på skolen. 

• Mye trafikk i hente/leveringssituasjon på morgenen. 

Kommunen/politikere mener at utformingen av «trafikk-lommen» er 

god. 

• Skolebuss: 

Ingen nye situasjoner, siden sist. 

Alle klasser kan kommunisere dette på 

sine klassesider som en vennlig 

«reminder». 

SAK 15/23 – 24: Hvordan er pengebruken i forhold 

til gaver til lærere? 

• Bør kanskje tones ned noe. Det er «dyrtid» og det er kanskje fornuftig 

om vi begrenser gaver til sommeren, og at man generelt bruker kanskje 

litt mindre penger. Kanskje dette kan kommuniseres i 

foreldremøte/foreldrenettverk. 

Alle klasser kan kommunisere dette på 

neste foreldrenettverk / eller på sine 

klassesider. 

SAK 16/23 – 24 Saker fra rektor/lærer • Ikke så mye saker fra rektor 

• En del innvendinger fra foreldre om det som skjer på skolen/SFO. Men 

ingenting å melde om. 

• Oppfordre foreldre i respektive klasser til å bruke klassekontakt/ FAU 

kontakt i saker hvor skolen skal involveres, fremfor å gå rett på rektor. 

Prøve å rute henvendelser i en annen kanal. 

• Mange meninger blant foreldre om mat på sfo, godteri i skolen, usunt 

pålegg etc… Kanskje alle skal slappe litt av. 

Oppfordre foreldre til å kontakte 

klassekontakt/FAU, slik at sakene kommer 

litt mer samlet fram til rektor.  
 



SAK 17/23 – 24 Stor foreldremøte, noe vi ønsker i 

år? Egen gruppe som jobbe med 

det? 

• Gruppe fra FAU må utarbeide sted, dato, tema -Natalie undersøker litt 

om tema, og om hun kan danne gruppe. Målgruppe? Foredragsholder? 

Samarbeide med Sjøstrand FAU. Kontaktinfo til FAU avd. Sjøstrand 

overbringes gruppen fra Voie. 

 

SAK 18/23 - 24 Annet • Lima Foto – En del tilbakemeldinger peker på litt misnøye med 

kvaliteten på produktet til Lima Foto. 

• FAU representant fra 5.trinn sier seg villig til å gjennomgå glemmekassa 

• Leksefri skole – Sak for SU.  

• Leksehjelp – litt for lite hjelp rent faglig? For lite ressurser?  

 

 

 

 


